

Title (en)
Merchandise information display

Title (de)
Wareninformationsdisplay

Title (fr)
Ecran d'information sur des marchandises

Publication
EP 1942482 A1 20080709 (DE)

Application
EP 07000223 A 20070108

Priority
EP 07000223 A 20070108

Abstract (en)
The display (1) has a screen (3), CPU (7), power supply and interfaces (8, 9, 10), over which a data exchange with the goods information display is allowed. The CPU is arranged on a rear side of the screen. The interfaces are connected with a network, where the connection between the screen and the CPU takes place by a support structure. The support structure includes a fixing element, which holds the CPU at the support structure. An independent claim is also included for a network with the goods information display.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Wareninformationsdisplay (1). Erfindungsgemäß ist ein kompaktes Wareninformationsdisplay (1) zur Anzeige visueller Informationen über Waren und/oder Dienstleistungen für Kunden als integrale Baueinheit mit einem Bildschirm (3), einer CPU (7), einer Leistungsversorgung und einer Schnittstelle (8, 9, 10), über die ein Datenaustausch möglich ist, gebildet. Hierbei ist die CPU (7) auf einer Rückseite des Bildschirms (3) angeordnet.

IPC 8 full level
G09F 27/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 27/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 10351870 B3 20050519 - KNAPP KLAUS-DIETER [DE]
- [XY] DE 19952252 A1 20010322 - MURER CLAUDIA [DE]
- [X] DE 29812218 U1 19990107 - ANOVA MULTIMEDIA STUDIOS GMBH [DE]
- [Y] WO 2006095379 A1 20060914 - OMB S R L [IT], et al
- [Y] EP 1703195 A1 20060920 - MARKET LINK USA INC [US]

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 1942482 A1 20080709

DOCDB simple family (application)
EP 07000223 A 20070108